
 

1. Varapiirikuvernööriehdokkaan esittely  

Matti Puolakanaho, LC Pello 

Kutsun palvelujärjestöömme sain Pudasjärvellä syksyllä 2011. 

Toimin klubissamme rivijäsenenä ennen muuttoamme Pelloon. 

Syyskauden 2015 ensimmäisessä kokoontumisessa minut otettiin 

siirtojäsenenä Pellon klubiin, myös vaimoni Anitta otettiin 

samassa klubi-illassa leijonaksi. 

Vuoden päästä tulikin jo nimitys varapressaksi, ja sillä tiellä 

ollaan… 

Piirin vuosikokouksessa 2016 Luostolla meitä Pellolaisia oli mukana kolme pariskuntaa. 

Varsinkin iltajuhlien jälkeinen aika on jäänyt mieleen…siellä suunniteltiin allekirjoittaneen 

tulevaisuutta…Ensin pressaksi, sitten lohkariksi, sitten kuvernööriputkeen, sitten, vaikka mihin… 

Kaudella 2018–19, toisena pressakautena sain tehtävän piiristä, toimin lohkon 

puheenjohtajana. Luulin ettei siitä tuu yhtään mitään, mutta siinähän se meni, sain tutustua 

lähialueen klubeihin, kulkea piirihallituksen kokouksissa muutaman kuukauden välein. 

Nyt, hakiessani 1. varapiirikuvernöörin tehtävään, voin sanoa teille kaikille : osallistukaa 

klubien, piirin ja liiton kokouksiin. Vain osallistumalla saatte tietoa, muuten jäätte pimentoon… 

Piirin kokouksia on tiivistetty, napakoitettu, ja voihan niihin osallistua etäyhteyksilläkin.  Tietysti 

kaikki asiat täytyy käsitellä, mutta säännöt on sääntöjä, ja niitä pitää noudattaa. 

Toki tuo tiedon siirtyminen liitosta ja piiristä klubilaiselle riippuu oman klubisi 

tiedotustoiminnasta. 

Tuleva kausi tulee olemaan minulle haastavampi kuin nykyinen, mutta uskon sen olevan hyvä 

meille kaikille. 
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